
MØTEBOK

Oppdal menighetsråd
Møte nr. 4 - 2025

Møtested: 
OMM.

  

 Dato : 
Tirsdag 1 April

 Tid : 
19.00 – 21.00

AGENDA:

Sak nr. Registrering. 
Til stede:
Ivar Lauritzen Nestleder 
Kristine Berg Sokneprest
Inger Marit Austrheim Medlem
Anne Karin Lågeide Medlem
Mary Rønning Svisdal Medlem
Anne Snoen Flatmo Medlem
Odd Jostein Liabø 1 Varamedlem.   

2025/38 Godkjenning innkalling.
Vedtak: Godkjent.

2025/39 Godkjenning møtebok 11.03.2025.
Godkjent møtebok skal signeres av 2 stk. og arkiveres.  
Vedtak: Godkjent og signert. 

2025/40 Oppfølging: Hjemmeside. 
Presentasjon av forslag til ny hjemmeside. Ivar Horvli presenterte.     

Tidsplan videre:
1. 2 April. Ny hjemmeside sendes ut til høring i menighetsråd og stab. 
Høringsfrist: 16 April. Ansvar: Ivar H.
2. Uke 14: Ivar Horvli ber Kirkedata om uttrekk av data fra Kardinal 9 Mai. 
3. Uke 17: Gjennomgang av høringsinnspill. Ansvar: IKT - gruppe.
4. Uke 18: Gjennomgang av innspill med Vitec Agrando. Ansvar: IKT - gruppe. 
5. 12 Mai: Overgang til fag-programmet Medarbeideren. 
6. 14 Mai: Fag-programmet Medarbeideren klar til bruk. 
7. Uke 21 og 22: Testperiode av ny hjemmeside og fag-programmet Medarbeideren.
8. Mandag 2 Juni: Ny hjemmeside med fag-programmet Medarbeideren satt i 
offentlig drift. 
9. Mandag 2 Juni: Informasjon av ny hjemmeside på Radio E6. 
Ansvar: Ivar H. og fellesrådet.
10. Torsdag 5 Juni: Stor presentasjon av hjemmeside i OPP-avisen. 
Ansvar: Ivar H. og fellesrådet. 



2025/41 Oppfølging: Bruk av skjermer i kirken.
Saken følges opp videre med bakgrunn i presentasjon og tilsendt  informasjon. 
Oppfølging på MR-møte 1 April.
Ansvar: MR. 
Status: Saken utsettes til neste møte 6 Mai.

2025/42 Oppfølging: Overføring av gudstjenester til Sykehjemmet, Boas og Sanatelltunet.
Menighetsrådet ønsker at dette blir satt i drift så snart som mulig. 
Øystein vil snakke med enhetsleder på Helsesenteret, Boas og Sanatelltunet, for å 
høre hvordan de stiller seg til saken. Det må blant annet ses på praktiske løsninger for
tilkobling av tv på de forskjellige plassene. Øystein gir en tilbakemelding på status 
til sekretær, før MR-møte 1 April.    
Status: Øystein har ikke snakket med enhetsleder ennå.
Utsettes til neste møte 6 Mai. 
Ansvar: Øystein / MR. 

2025/43 Forslag fra MR: Kirketjener får heretter ansvaret for å sette på varme i kirkene. 
Vedtak: Oppdal menighetsråd ønsker, at ansvaret for å sette på varme i kirkene,
heretter utføres av kirketjener. 
Ansvar: Stab / kirketjenere. 
Saken avslutte fra MR sin side.

2025/44 Oppfølging: Satser på møtegodtgjørelser bør generelt vurderes, når vi starter på 
et nytt år.    
Status: Saken utsettes til neste møte. 
Ansvar: Anne Karin

2025/45 Oppfølging: Kirka vår – samlet plan for arbeidet i soknet. Verktøy for årsplaner, 
agenda, etc. 
Se utsendt link.
Status: Saken utsettes til neste møte 6 Mai. Sette av god tid til behandling av saken. 
Alle gjennomgår informasjon på utsendt link før møte.
Ansvar: MR.

2025/46 Ny sak: Forslag til endring av roller i Brønnøysundregister.
Det er i dag kun leder i Oppdal menighetsråd som står oppført som forretningsfører. 
Forslag til endring:
Styreleder: Leder Oppdal menighetsråd
Forretningsfører: Regnskapsfører. 
Ansvar: MR. 
Vedtak: Forslag vedtatt. Ivar sender inn endringer til Brønnøysundregister. 
Ny orientering om saken på MR. møte 6 Mai. 

2025/47 Ny sak: Valg av ny nestleder Oppdal menighetsråd, etter at Åshild Megarden er 
innvilget permisjon ut valgperioden. Ansvar: MR. 
Vedtak: Ivar Lauritzen valgt som nestleder ut valgåret 2025. 
Saken avsluttes



2025/48 Ny sak: Fasteaksjon 8 April kl. 17.00 med base OMM. MR. har brukt å være med 
på praktiske ting som utdeling av bøsser, opptelling og servering. 
Status: Anne, Odd Jostein og Ivar møter fra MR. Gudlaug ordner med servering.
Saken avsluttes.  

2025/49 Ny sak: Dåpsengler. Vurdere videre gjennomføring.
Vedtak: Dåpsbarn får engel ved dåp. 
Trosopplærer inviterer 1 åringer til kirka eller OMM. Kan kombineres med 
babysang. 
Saken avsluttes.

2025/50 Ny sak: Forslag om nytt punkt på agenda. Siden sist.
Vedtak: Siden sist / gladsaker, tas inn som punkt på agenda.

2025/51 Ny sak: Forslag om nytt punkt på agenda. Gladsaker siste måned. 
Status: Inngår i sak 50.
Saken avsluttes. 

2025/52 Oppfølging: Dåpsgudstjenester på Lørdager. Saksfremlegg fra Odd Jostein Liabø.
Status: Etter innlegg for og imot, er det behov for en evaluering av ordningen. 
Egen sak på MR-møte 10 Juni.  Ansvar: MR. 

2025/53 Eventuelt / ordet fritt: 

Samtalegudstjeneste med konfirmantene     24 April  . 
Oppdalsbanken har brukt å sponse pizza og brus ( prester tar kontakt med banken ). 
MR har ordnet med kaffe og bestilt kake ( lukket valnøtt? ) til foreldre og foresatte.  
Gudstjenesten i Oppdal kirke er kl. 18.00. 
De siste par åra har vi hatt kirkekaffe i kirka etter gudstjenesten. 
Status: 4 stk. fra MR. deltar. Har kontroll på servering.
Saken avsluttes.

Ny sak:   Mulig å flytte møte til Tirsdag 10 Juni  ?
Vedtak: MR-møte i Juni, flyttes til   Tirsdag 10 Juni.   
Saken avsluttes. 

Ny sak: Kirkehopping 2025. 
Plan og budsjett legges frem for godkjenning. 
Status: Budsjett fremlagt. Plan legges frem på MR-møte 6 Mai. 
Vedtak: Oppdal menighetsråd innvilger et økonomisk bidrag på kr. 6000,- til 
kirkehopping. Faktura på kr. 6000,- sendes til menighetsrådet. 
Andre faktura knytte til kirkehoppingen, sendes til fellesrådet. 
Ansvar: Mary / MR. 

Ny sak: Årsmøte / årsfest.
Tilbakemelding på årets årsmøte, og lufte tanker om fremtidig gjennomføring.
Status: Utsettes til MR-møte 6 Mai. 
Ansvar: MR. 



Ny sak: Søknad om permisjon.
Audny Mjøen Illøkken søker permisjon fra sitt styreverv i Oppdal menighetsråd ut 
valgåret 2025.
Vedtak: Søknad om permisjon innvilges. 
Ivar Lauritzen   fungerer som leder ut valgåret 2025.  
Mary Rønning   fungerer som nestleder ut valgåret 2025.  

Saken avsluttes. 

Ny sak: Ansvar og organisering knyttet til forespørsel om bruk av kirka til 
konserter.

Vedtak om ansvar og organisering:
Ved kun utleie av kirka, er det en administrativ sak.
 
Når menighetsrådet er ønsket som arrangør:
1. Adm. mottar tilbud.
2. Adm. og prest behandler tilbud / ønske om arrangement. Adm. sender 
tilbakemelding på mottatt tilbud, og etterspør økonomiske og praktiske forhold.
3. Hvis ok. fra adm. og prest, sendes tilbud og forespørsel til kulturutvalget, som 
avklarer økonomisk forhold og setter opp budsjett.
4. Kulturutvalg sender søknad til fellesrådet om garanti for evt. underskudd.
5. Når garanti for evt. underskudd er gitt, utarbeider kulturutvalget budsjett og 
informasjon om arrangementet. 
6. Saken legges frem for vedtak i menighetsrådet.
7. Hvis ja fra MR, ordner adm. kontrakt, reserverer lokale, og stiller med kirketjener. 
Arrangement legges inn i kalender hjemmesiden.
8. Kulturutvalget organiserer det praktiske rundt arrangement. 
9. Adm. utbetaler honorar, og evt. andre utgifter i samarbeid med kulturutvalget. 
Saken avsluttes. 

Ny sak: Forestilling i OMM. November 2025 evt. April/Mai 2026. 
Markusevangeliet med Cristian Stejskal. Fortelling, fiolin og foto.
Fellesrådet tar kostnaden.
Status: Ble ikke tid til å ta opp saken. Saken blir tatt opp, og tilbakemelding blir gitt 
til adm og fellesrådet etter MR-møte 6 Mai. 

Saker som er satt på vent:

Bispevisitas September 2025.
Arbeidsgruppe på 5 personer. Sokneprest, 1 fra Oppdal MR, 1 fra Lønset MR, leder fellesrådet, og kirkeverge. 

DROP-INN vielse eller dåp.
Røros MR har fått med seg prestene til å ha DROP-INN vielse eller dåp.
Høre med Røros MR om erfaringene med dette.  

Noen tanker som kom frem på MR-møte 3/9-24.
- Vurdere hvor ofte det skal være nattverd. 
- Tilbakemelding på at noen syntes det kan være vanskelig med ofte nattverd. Unnlater å møte på gudstjenester. 
- Få frem hva det skal ofres til. 
- Bedre og mer informative annonser. 



Ulsteinvik og gudstjenester.
Ulsteinvik har mye folk på gudstjenestene. Hva gjør det for å få flere folk til kirka? Invitere noen fra MR i 
Ulsteinvik til et møte med Oppdal MR. Eventuelt videomøte.  
Kirkeverge og en representant fra MR i Ulsteinvik kan komme på MR-møte på Oppdal. Sette av 1 ekstra time på 
MR-møte. Alternativet er video / nettmøte. Anbefaler å gå inn på Ulsteinvik MR. sin nettside og lese deres 
årsmelding. 
Status: Saken utsettes inn til videre, da det er mange andre saker som må følges opp.

Samarbeid med Lønset MR.
Ivar Horvli fra Lønset MR har fremmet ønske om mer samarbeid mellom Lønset og Oppdal menighetsråd. Ønske 
om fokus på ungdomsarbeidet.
Status: Oppdal menighetsråd ønsker mer samarbeid med Lønset menighetsråd. 
Det er stor aktivitet allerede, så evt. nye tiltak må foreløpig settes på vent. 


